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Z Á P I S  
 

z 20. jednání Komise sportu při Radě města Mariánské Lázně 
(2. jednání roku 2017) 

 
Datum konání:  23.03.2017od 14 hod. 
 
Místo konání:  Městský úřad – malá zasedací místnost 
 
Přítomni: Ing. Jan Budka, Vladimír Černý, Jiří Dubský,Jan Fišák, Pavel Knára, Jaromír Prančl, Monika 

Hloušková, Bc. Štěpánka Denková  
 
Hosté: Ing. Petr Třešňák, PhDr. Luděk Nosek, Vladimír Kafka, Bc. Viktor Borsik, pan Kurák za 

TRAICONT z.s., pan Kasl+ 6 osob z řad veřejnosti 
 
 
Program jednání Komise sportu: 
 
Předseda Komise sportu osobně přivítal všechny přítomné. Komise sportu se sešla v plném počtu. 
Komise sportu je usnášeníschopna.  
 
Na začátku si členové komise odsouhlasili změnu v pořadí jednotlivých bodů programu. 
 
Jako první dostal slovo p. Kurák za TRAICONT z.s., pořadatele akce MEZI NEBEM A ZEMÍ. Seznámil komisi 
s programem a účinkujícími. Na akci budou ukázky akcí Policie, BESIP,profesionálních hasičů z ML, dobrovolných 
hasičů, záchranné služby i soukromé záchranné služby, horské služby a mnoho dalšího. Cílem akce je zábavnou 
formou prezentací, workshopů a ukázek představit činnost nejen záchranných složek, ale i spolků pracujících 
s mládeží a volnočasovými aktivitami. Tajemnice Komise sportu obešle jednotlivé sportovní spolky s nabídkou od 
p. Kuráka na účast na tomto projektu.  
 
Další slovo dostal p. Kasl, který přišel s vizí na vybudování nové víceúčelové sportovní haly pro florbal, sálovou 
kopanou a další využití. Vize počítá se zapojením Města Mariánské Lázně jako žadatele o dotaci na tento projekt 
s tím, že zbylé náklady by nesl investor. Předseda komise připomněl, že tato myšlenka tu byla už v minulosti. Je 
potřeba tuto vizi předložit komisi a vedení města písemně, s propočítáním všech nákladů, případně i výnosů.  
Obě informace vzala komise na vědomí. 
 
Následovaly 2 žádosti o poskytnutí finančních prostředků.  
První žádost přednesl p. Florián za FC VIKTORIA Mariánské Lázně, z.s.. Žádá o finanční podporu na Divizi. 
Z požadované částky 500.000,--Kč byla z Fondu sportu přiřknuta dotace ve výši 100.000,--Kč. Zbývající částku 
400.000,--Kč již nelze řešit z Fondu sportu. Komise sportu tedyžádá Radu města, aby tento vleklý problém, řešila 
rozpočtovým opatřením, aby navrhla Zastupitelstvu města uvolnění chybějících finančních prostředků z rezerv 
Města Mariánské Lázně. Této žádosti Komise sportu doporučuje vyhovět. Jinak nelze tuto neregionální soutěž 
Divizi udržet v Mariánských Lázních. 
Druhou žádost předložil TJ SOKOL LÁZNĚ KYNŽVART, z.s., který žádá o finanční podporu sportu mládeže v roce 
2017 ve výši 10.000,--Kč. Komise sportu rozhodla, že si může TJ SOKOL LÁZNĚ KYNŽVART, z.s. podat žádost o 
poskytnutí dotace na předepsaném formuláři poté, co bude zveřejněn dotační program na II. kolo sportovních 
akcí, a to dle Pravidel pro poskytování dotací na sportovní činnost. Ke kladnému vyřízení je však nutné, aby 
v klubu sportovaly děti z Mariánských Lázní a žádost vyhověla Pravidlům. Toto vyjádření bude TJ SOKOLU LÁZNĚ 
KYNŽVART, z.s. zasláno písemně formou e-mailu tajemnicí Komise sportu. 
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Vyhodnocení kontrol za rok 2016 a přidělení kontrol na rok 2017 proběhne na dalším jednání Komise sportu.  
 
Předseda zhodnotil vyhlašování nejlepších sportovců za rok 2016, zrekapituloval ohodnocené a poděkoval panu 
starostovi za jeho aktivní účast. Také připomněl další termíny vyhlašování v kraji: 

1. Cheb 01.04.2017 KC Svoboda Cheb v 18:30 hod, 
2. Karlovy Vary 10.05.2017 Grandhotel AMBASSADOR Národní dům v 19:00 hod. 

 
Komise sportu zahájí práce na Koncepci rozvoje sportu v ML. V užší skupině (ve složení p. Budka, p. Fišák, p. 
Dubský, p. Borsik, p. Škroch) bude zpracován návrh pro Komisi sportu, která ho po dopracování předloží Radě 
města.  
 
Poslední bod jednání – Absence členů Komise sportu odložil předseda na další jednání. 
 
Další termín jednání Komise sportu bude ještě doplněn a důležitým programem bude téma: Lanová dráha v ML. 
Lanová dráha je v katastrofálním stavu a je potřeba ji řešit. Tímto bodem bylo ukončeno jednání Komise sportu.  
 
Posledním bodem byla diskuse o usnesení Rady města č. RM/108/17 ze dne 14.02.2017. Závěr komise je, že ke 
splnění tohoto bodu nemá žádné pravomoci ani personál.  
 
 
Příští jednání Komise sportu: ještě bude upřesněno 
 
Program:   Lanová dráha v ML 
                                                         Koncepce 
                                                         Kontroly 

Různé 
 
 
 
 
 
V Mariánských Lázních 27.03.2017.2017 
zapsala: Bc. Štěpánka Denková, tajemnice Komise sportu 
  Ing. Jan Budka, předseda Komise sportu       
 
 
 
 
Ing. Jan Budka 
předseda Komise sportu 
 
 


